
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 20. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 212
Ministeren bedes oplyse, hvilke overvejelser der lå til grund for besvarelsen af
SUU alm. del - spørgsmål nr. 690 d. 4. juli 2016 (2015-16), herunder oplyse:
– Hvorfor blev der ikke oversendt det skema, som Folketinget udtrykkeligt

bad?
– På hvilket ansættelsesniveau befandt den medarbejder i departementet

sig, der traf beslutningen om ikke at oversende det skema, som Folketin-
get udtrykkeligt bad om, men i stedet besluttede at oversende et link til
esundhed.dk, som på daværende tidspunkt ikke indeholdt nyere tal end for
1. halvår af 2015?

– Var der i forbindelse med udarbejdelsen af svaret på SUU alm. del -
spørgsmål 690 (2015-16) ingen kontakt mellem departementet og Sund-
hedsdatastyrelsen, hvorved man kunne have opdaget, at den database,
som man oversendte et link til Folketinget til, ikke på daværende tidspunkt
ikke indeholdt nyere tal end for 1. halvår af 2015?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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